

Referat for Afdelingsbestyrelsen Århus omegn afd. 2 Rosenhøj



Referat for møde den:

Deltagere	Iben Østrup. Thorleif Sørensen. Osman Öztoprak. Jonas Nielsen. Peter Szwed. Alex Berggren Nielsen.
Afbud	Ayan Ibrahim Ahmed.
Referent	Thorleif Sørensen

Punkt	Referat	Ansvarlig
1. Beboer samtaler		
Pigerne fra Viby syd.	Pigerne fra Viby syd. Klubben har gang i mange aktiviteter. Læsning, krop og bevægelse, spil pigerne ønsker der i gennem at styrke sammen holdet mellem pigerne. Målgruppen er piger fra 16 til 25 - 30 år. Af og til inviteres gæster. Snakkede lidt om ønsker.	
2. Invitationer	Vi har besøg af advokat Marianne Brammer fra Sekretariatet. Hb. formand Jette Holgersen og Hb. medlem Jytte Gissel.	
	Vi snakker om kursuser budget og ny i afd bestyrelsen. kælder lokaler generelle regler grobund i bolig området og hvilke lokaler vi har mulighed for at bruge til klubblokaler. Klubber og foreninger i Rosenhøj regi det er meningen at vi som udgangs punkt skal bruge Hovedbestyrelsens regler som udgange punkt. Vi fik en listen med lokaler. Vi har rådighed over 9 lokaler vi fik et råd om at opdele opgaverne forekseml 2 klub ansvarlige til at styre det overordnede ansvar for at klubberne er i overenstemmelse med de udstukkene regler. Beboerne sammensætningen og den boligsociale indsats i hoved træk. Beboernes hus når det engang bliver bygget vi kan benytte os til at se beboerhuset i når de invitere til åbent hus Prastevangen. Sekretariatet er slet ikke i planlægningen af lokaler og sammensætning af aktiviteter i beboerhuset. vi skal senere snakke om spilleregler i bestyrelsen. En snak om håndhævelse af regler og klager. Da vi ikke er sat til at kontrollere beboerne eller sørge for de overholder reglerne. Kun de omgivelser vi boer i. Ændringer i hus ordnen skal Stilles som foreslag ved afdelings mødet. Så et Regl forslag til boring stilles ved et afd møde. Spare forslag til standsning af defekte ruller i vaskeriet, radiator termostaten fjernes i vaskeriet. Vi er også blevet opfordret til at notere navne på hvem der på Sekretariatet skal modtage behandlingen af det enkelte punkt. Vi er blevet opfordret til at spørge teknisk afd om maling, samt sikring af vinduer. Og den enkelte klub skal selv stå for økonomien. Forekseml ved at ansøge om stytte fra Bestyrelsen. Vi gik i tanker om at ændre regler ved afdelingsmødet om at Forslagsstiller skal være til stæde ved afdelings mødet. Det kan vi	

		ikke et foreslag kan saktens behandles alligevel, Der kan være andre forehold der er til hindre for at et forslag bliver færdigbehandlet. Matildelundsvej er offentlig vej så der må man kontakte kommunen og politiet. Hvis man i beboelsen opserve ulovlig trafik / parkeringer kan vi ikke føre en beboersag i beboer klagenævnet det er næsten uløselig. Vi skal som det første gå til pfirmaet og få dem til at starte en sag op. Vi har debateret Pulleter ulovlige parkering af biler og indkørsel vi tager den snak på markvandringen om pullerter til indkørsler afgransning af områder uden biler med p. (mike)	
3.	Næste møde.	Onsdag den 12/2 2020 kl. 17:30. og Onsdag den 4/3 2020 kl. 17:30.	
4.	Spareplaner	Vi har snakket om mulighed for udfasning af Rullerne i Vaskehusene noget vi gerne vil vide er hvormange der bruger Rullerne.	
5.	Beboer arrangementer	Ud fra den aftale vi har med Hovedbestyrelsen vælger vi at arrangere en Djurslands tur.	
		Vi vil derefter arbejde på at arrangere en tur til Repark til vinter.	
		Fastelavns arrangementet vil vi udlevere en præmie for bedste udklædning, den der i sin aldersklasse slår tønden ned er kattekonge og den den før må så være dronning.	
6.	Note.	Vi vil lige notere at bestyrelssen under et af vort møder foranledige en kontakt mellem Nabohuset og Akvarieklubben.	